

## Møteinnkalling

<b>Dato:</b>	<b>Onsdag 6.5.2020</b>	<b>Møtetype:</b>	Ordinært					
<b>Sted:</b>	<b>Zoom (digitalt møte)</b> <b>18.00-19.30</b>	<b>Innkalt av:</b>	<b>Leder</b>	<b>Referent:</b>	<b>4. trinn</b>			
<b>Følgende er innkalt:</b>								
1.tr:	Alice Marie Mukamuhirwa		3.tr:	Heidi Arnesen		6.tr.vara:	Siv Skogland Clausen	
1.tr:	Nina Monclair	X	3.tr.vara:	Amra Dizdarevic	X	6.tr. vara:	Camilla Vold	
1.tr.vara:	Britt Helen Bjørnback		3.tr.vara:	Attia Mirza Mehmood	X	7.tr.:	Attia Mirza Mehmood	
1.tr. vara:	Heidi Hilda B.Hellenberg		3.tr.vara:	Kjersti Olsen		7.tr.:	Tuva Christiansen	
1.tr.vara:	Madelene W. Fossum		4.tr:	Anette Skottene Murray		7.tr.vara:	Tom-Frode Væringstad	
2.tr:	Mohammed A. Faraqualla		4.tr:	Kurdistan Barzanji		7.tr.vara:	Anita Bjølger	
2.tr.	Sahirah Naseem Faiz	X	4.tr.vara:	Katrine A. Østvand		7.tr.vara	Nabila Ahmed	
2.tr.vara:	Torgeir Kristiansen( DS-leder)		5.tr:	Amra Dizdarevic		Leder FAU	Attia Mirza Mehmood	
2.tr.vara:	Ragnar Bjorå	X	5.tr. vara	Nor Warsan		Nestleder 1	Anne-Beth Nese G.	
2.tr.vara:	Anita Chawla		5.tr. vara:	Kristin Kjæret		Nestleder 2	Madelene Waring	
3.tr.	Anne-Beth Nese Grihamar	X	6.tr.	Kevser Sarman (SMU-leder)		Ledelse:	Cecilie Raddum	
3.tr.	Rune Raknes		6.tr:			Kasserer:	Tom Frode Væringstad	

Sak		Ansvarlig	Frist
1.	<b>Gjennomgang av dagsorden (Fast punkt)</b>	FAU Leder	
2. 2.1	<b>Saker fra skolens ledelse; Eva Eek Olsen</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Oppstart 1-4 har gått fint.</li> <li>• Blir spennende med videre åpnign i forhold til plass.</li> <li>• Er ressurskrevende i forhold til personalbehov.</li> <li>• 17.mai: Noe filmes på forhånd. Det blir innslag for de ulike trinna og noe direktestreaming.</li> <li>• Kanskje noe muligheter for et lotteri i strømminga</li> <li>• Prøver å få til taler fra 7.trinn. Elevrådet? Dersom ikke de ønsker vet Attia om noen andre.</li> <li>• Kobler korpset og skolen sammen i forhold til sending og strømming.</li> <li>• Det er planer for hvordan gjenåpne skolen. Blir vanskelig om alle skal tilbake i forhold til plass og lærerressurser.</li> <li>•</li> <li>•</li> <li>•</li> </ul> <p>Oppdatering fra åpning av skolen</p>	Ledelsen	
3.	<b>Innkommne saker til skolen</b>	Ledelsen	
4. 4.1	<b>Godkjenning av styrets innkalling og agenda</b> <b>Økonomi status</b> <b>Ingen endring</b>	Attia Tom Frode, Attia, Anne-Beth	
5. 5.1	<b>SU/DS (Samarbeidsutvalget/driftstyret) (Fast punkt)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Oppfølgings sak: Flerbrukshall / utvidelse status</li> <li>• Ikke vært noen møter.</li> <li>• Ser ut som det kan skyves noe i tid med flerbrukshall. Økonomien i kommunen er ikke så lysende...</li> </ul>	Torgeir, Kristin , Attia (v), Rune (v) Attia	
6. 6.1 6.2	<b>SMU (Skolemiljøutvalget) (Fast punkt)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Orientering fra og innspill til SMU</li> <li>• <b>Ikke vært møter.</b></li> <li>• Oppfølgings sak: Skolehageprosjektet</li> <li>• <b>Det er nå det er tid for planting og slikt. Attia og Heidi følger opp.</b></li> </ul>	Kevser, Mohammed, Attia (v) , Heidi (v)	
7.	<b>(AK) ARRANGEMENT-KOMMUNIKASJON KOMITÈ (Fast punkt)</b>	Anette, Kevser, Kurdistan, Kathrine, Tuva, Camilla, Kristin, Attia, Nina, Alice, Madelene, Heidi	



## Møteinnkalling

8.	<b>(TU) TRAFIKK-UTEMILJØ KOMITÈ (Fast punkt)</b>	Ragnar, Torgeir, Mohammed, Rune, Sahirah,	
8.1	<ul style="list-style-type: none"> <li>Oppfølgings sak: Skolegårdsprosjektet – status (Attia)</li> </ul>		
8.2	<ul style="list-style-type: none"> <li>Bordtennisbord og sjakkbord er klare til å leveres. Attia tar kontakt med kontaktperson i undervisningsbygg.</li> <li>Oppfølgings sak: Jobbe med å få fjernet drikkefontenen – status</li> <li>Ikke skjedd noe til nå.</li> </ul>		
9.	<b>(SHA) SKOLE-HJEM-AKS KOMITÈ (Fast punkt)</b>	Anne-Beth, Attia, Anette, Mohammed	
10.	<b>17. mai (Arrangement ansvar 3. og 6. trinn) (Fast punkt)</b>	Anne-Beth, Attia, Amra, Heidi, Kjersti, Ragnar, Rune, Kevser, Camilla, Siv	
01.1	<ul style="list-style-type: none"> <li>Utarbeide kjøreplan for 17. mai feiring på Youtube med skolen og hvordan promotere flest mulig til å delta.</li> <li>Her er Eva Eek Olsen kontaktperson på skolen.</li> <li>Skal FAU ha loddrekning ved bruk av Vipps under 17. mai sendingen og skal 3. og 6. trinn organisere det for å dele på inntektene?</li> <li>Prøver å få til en loddrekning på 17.mai.</li> </ul>		
11.	<b>Eventuelt:</b>		
11.1	<b>INNSPILL NY OPPLÆRINGSLOV:</b> FAU må skrive et lokalt hørings svar. <b>Frist 15. mai</b> <b>Forslaget går på at det ikke er pålagt skolene å ha FAU, SMU. Send innspill til Attia før 10.mai.</b> <b>Bør tydeliggjøres hvorfor det er så viktig for Bryn å ha et FAU.</b>	Attia Anne-Beth (koordinerer), Ragnar, Madelene, Mohammed Attia	15.MAI

### Tilleggsinformasjon

<b>Neste møte holdes:</b>	<b>06.05.20</b>	<b>Innkalles av:</b>	<b>3. trinn</b>	<b>Referat føres av:</b>	<b>4. trinn</b>
Møtene holdes hver 1. onsdag i måneden. Hvis denne dagen er en fridag skal dato avtales nærmere.		NB! Agenda utarbeides og innkalling sendes 1 uke før møtet holdes. Alle i FAU samt rektor skal kalles inn.		NB! Referat sendes ut senest 1 uke etter at møtet er holdt. 1 uke etter at referatet er sendt ut legges det ut på Skoleportalen av rektor med mindre det er innvendinger til referatet.	

### UTVALGSKOMITEER

<b>(AK)</b> <b>ARRANGEMENT-KOMMUNIKASJON KOMITÈ</b> Jobber med å skape sosial fellesskap og informasjon. <ul style="list-style-type: none"> <li>Karneval / disko (mars)</li> <li>FN-Multikulti fest (oktober)</li> <li>1. desember pepperkake /kakao servering</li> <li>Bryn-nytt skoleavis</li> <li>Bryn bygda</li> <li>Facebook-gruppen</li> </ul>	<b>(TU)</b> <b>TRAFIKK-UTEMILJØ KOMITÈ</b> Jobber med trafikkforhold rundt skolen og skolens utemiljø. <ul style="list-style-type: none"> <li>Trafikk-kampanje</li> <li>Refleksdagen</li> <li>Trygg skolevei saker</li> <li>Praktisk gruppe / Oppsyn av sikkerheten og utemiljø rundt skolens område</li> </ul>	<b>(SHA)</b> <b>SKOLE-HJEM-AKS KOMITÈ</b> Jobber med foresatt deltagelse og positivt skolemiljø. <ul style="list-style-type: none"> <li>Brynbygda/Foreldreseminar</li> <li>Foreldremøter og valg</li> <li>Førskolemøte (1. skoledag)</li> <li>Foreldreffadderkafe for 1. trinns foresatte. Ansvarlig 2. og 7. trinn (aug./sept.)</li> <li>Årlige møter med AKS-leder</li> </ul>
<b>Komite medlemmer:</b> Anne-Beth, Anette, Kevser, Kurdistan, Kjersti, Kathrine, Tuva, Camilla, Attia, Nina, Alice, Madelene	<b>Komite medlemmer:</b> Ragnar, Torgeir, Mohammed, Rune, Sahirah	<b>Komite medlemmer:</b> Anne-Beth, Attia, Anette, Mohammed

